

Pro Projekt bitte ein Anmeldeformular ausfüllen und bis zum 30. Oktober 2017 faxen an +49 40 7070898-20 (zusätzlich im Original den Plänen beifügen und bis 3. November 2017 einschicken).

Please fill out one registration form for each project and fax to +49 40 7070898-20 by 30th October 2017. at the latest (additionally attach original form to the plans and submit by 3rd November 2017).

Bitte in Druckbuchstaben ausfüllen / Please complete in block capitals

Projektname, Standort, Land
Project name, location, country

Architekt
Architect

Innenarchitekt
Interior designer

Bauherr
Client

Fertigstellung
Date of completion

Kategorie/Category	<input type="checkbox"/> Wohnen Living / Housing	<input type="checkbox"/> Hotel Hotel	<input type="checkbox"/> Gastronomie Restaurant	<input type="checkbox"/> Retail / Messe Retail / Trade Fair
	<input type="checkbox"/> Büro / Verwaltung Office / Administration	<input type="checkbox"/> Gesundheit / Pflege Health / Care	<input type="checkbox"/> Sport / Freizeit Sport / Leisure	<input type="checkbox"/> Öffentliche Bauten Public Buildings
	<input type="checkbox"/> Bildung / Forschung Education / Research	<input type="checkbox"/> Industrie / Gewerbe Production	<input type="checkbox"/> Wohnmodell der Zukunft Future Living	<input type="checkbox"/> Newcomer Newcomer
Eingereichte Unterlagen Documents submitted	<input type="checkbox"/> Erläuterungstext Explanatory report	<input type="checkbox"/> 1 Din A0-Tafeln 1 Din A0-Boards		

Einreicher/Ansprechpartner
Presenter/Contact person

Adresse (Straße)
Address (street)

Adresse (PLZ, Ort, Land)
Address (postal code, city, country)

Telefonnummer, Faxnummer
Telephone & Fax Numbers

E-Mail-Adresse / Internet-Adresse
E-Mail address / Internet address

Ich erteile meine Zustimmung zur Ausstellung und Veröffentlichung der eingereichten Unterlagen, sollte mein Projekt im Wettbewerb ausgezeichnet werden. Zugleich räume ich den Auslobern unentgeltlich das Recht ein, die von mir eingereichten Fotos und sonstige Unterlagen (z.B. Pläne) im Rahmen der Ausstellung zu präsentieren sowie im Internet und AIT-Publikationen zu veröffentlichen und zu nutzen; Rechte Dritter an den eingereichten Fotos und Unterlagen stehen dieser Nutzungseinräumung nicht entgegen. Alle Unterlagen sind dem Auslober kostenfrei zu liefern. Sie gehen in das Eigentum der AIT-Dialog/ AIT über und werden nicht zurückgesandt.

I herewith give my consent to the exhibition and publication of the documents submitted by me, in the event that my project wins an award in the competition. At the same time I grant the competition organizers the right to use free of charge the photos and other documents (e.g. plans) submitted by me, and specifically the right to present them as part of the exhibition, to publish them on the Internet and to use them for AIT publications; in granting such rights of usage I am not constrained by any existing third-party rights to the photos and documents submitted by me. All documentations must be sent to the competition organizers at the entrants, own expenses. Upon receipt these materials will become the property of AIT-Dialog/ AIT, they will not be returned.

Büroname/Office Name

Datum/Date

Unterschrift /Signature

Bitte achten Sie auf die genaue Lesbarkeit und Schreibweise Ihrer Angaben, um Fehler in später veröffentlichten Druckschriften zu vermeiden.
Please ensure that all your details are entered correctly and legibly in order to avoid errors in any printed documents at a later date.

Firmenstempel/Company stamp